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Na XVI sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w środę 28 marca, radni podjęli uchwałę
wyodrębniającą fundusz sołecki w roku 2012; dokonali zmian w już istniejących
uchwałach: w sprawie inkasa i wynagrodzenia sołtysów oraz w Miejsko-Gminnym
Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Wszystkie uchwały
przegłosowano prawie jednomyślnie.

  

Radni wysłuchali też z informacji o pracy burmistrza w okresie między sesjami oraz
zapoznali się ze sprawozdaniem z realizacji uchwał Rady Miejskiej za 2011 rok.
Nieobecny radny Jerzy Danielak. Najaktywniejsi na tej sesji radni to: Barbara Hawryluk,
Elżbieta Zadrożniak, Jarosław Orzełowski, Sławomir Chaciński.
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 1 / 14



XVI sesja Rady Miejskiej (aktualizacja zakończona)

Wpisany przez j.boro
czwartek, 29 marca 2012 22:22 - Poprawiony wtorek, 03 kwietnia 2012 09:10

  Wstęp
  

{mp3}16wstep{/mp3}

  

      

  

  Sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami
  

  

{mp3}16sprawozdanie{/mp3}

  

  

  

  Dyskusja nad sprawozdaniem burmistrza
    
    -  Pani Elżbieta Zadrożniak pytała o powody rezygnacji z części projektu na rzecz gminy
Zbuczyn.   
    -  O ten sam problem pytał Pan Jarosław Orzyłowski.  
    -  Pani Barbara Hawryluk chciała znać bliższe szczegóły ze spotkania z członkiem Zarządu
Mazowieckiego Urzędu Marszałkowskiego p. Orzełowską. Jej zdaniem spotkanie można było
tak zorganizować by wzięli w nim udział również radni. Poruszyła również trochę już
zapominaną sprawę zwrotu pieniędzy za ujęcie wody w Czepielinie.
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    -  Pan Sławomir Chaciński postulował wycinkę drzew przy wyjeździe z Mordów w stronę
Siedlec.   
    -  Pani Zadrożniak ponownie – o przygotowanie ogródka jordanowskiego pod wygrany w
konkursie Nivea plac zabaw.   
    -  

Pani Jolanta  Franczuk pytała o lokalizację w ogródku boiska do piłki siatkowej. Jej zdaniem
boisko do plażówki znajdzie się tuż pod krzyżem misyjnym. Prosi o zmianę tej lokalizacji
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    -  Pan Orzełowski o dokończeniu budowy boiska w Radzikowie.  

  

{mp3}16dyskusja{/mp3}

  

  

  Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych.
  

Tę część sesji zdominowała Pani Barbara Hawryluk. Stwierdziła ona m.in., że brak jest
odpowiedzi na wnioski zgłoszone przez radnych na sesji w dniu 6 grudnia. (dotyczy m.in.
dofinansowania dojazdów dzieci do szkół poza gminy) Wobec powyższego prosi o pisemną
odpowiedź.

  

Radca prawna stwierdziła, że dopłata się nie należy.

  

Dalej dyskutowano o przyczynach uczęszczania dzieci z Płosodrzy, Wólki do szkół w Łosicach. 
Pani Franczuk
stwierdziła, że tendencja ta utrzymuje się już od 35 lat.

  

Według Pani Hawryluk wschodnia część gminy jest pokrzywdzona, bo brak jest publicznego
transportu.

  

  

{mp3}16interpelacje{/mp3}
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   Podjęcie uchwał w sprawach:
  a) zmian w budżecie Miasta i Gminy Mordy na 2012 rok,
  

Rada większością głosów (13) przy jednym wstrzymującym dokonała zmian w budżecie gminy.
Zmiany podyktowane były m.in. zwiększoną subwencją oświatową oraz koniecznością
wykonania ogrodzenia na placu zabaw w Mordach. Na ten cel przeznaczono 18 450 zł.

  

W dyskusji głos zabierali:

    
    -  Pani Barbara Hawryluk - dlaczego nie zapewniono pieniędzy na ogrodzenie przy
konstruowaniu budżetu na 2012 rok;   
    -  Pan Jarosław Orzełowski - ogrodzenie miało być tańsze, mówiło się o 11 tys. zł;  
    -  Sławomir Chaciński – przeniesiono 18 450 zł na ogrodzenie , na czym zaoszczędzono?  
    -    

  

{mp3}16uchwala1{/mp3}

  

  

  

  b) wyrażenia (niewyrażenia) zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego na 2013 rok,
  

12 głosami za przy jednym głosie przeciwnym i 1 wstrzymującym się radni wyrazili zgodę na
wyodrębnienie funduszu sołeckiego na 2013 rok.

  

Pan Sławomir Chaciński uważa, że oprócz funduszu sołeckiego powinny być zabezpieczone
środki na utrzymanie dróg gminnych.
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{mp3}16uchwala2{/mp3}

  

  

  

  

  

  c. zmiany uchwały Nr V/14/2011 Rady Miejskiej w Mordach z dnia 21 marca 2011r.w
sprawie inkasa oraz wynagradzania sołtysów za inkaso łącznego zobowiązania
pieniężnego, podatków: leśnego i od nieruchomości.
  

  

13 głosów za ; 1 wstrzymujący

  

  

{mp3}16uchwala3{/mp3}
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fragment uchwały z dnia 21 marca 2011:

  

§ 4

  

Inkasentom przysługuje wynagrodzenie w postaci prowizji w wysokości 8% zainkasowanych
kwot należności bieżących oraz 10 % od zainkasowanych wpłat na zaległości za lata
poprzedzające rok w którym zainkasowano wpłaty.

  

  

Soltysi wsi: Doliwo, Suchodółek, Sosenki Jajki, Pieńki - otrzymuja 10 %;

  

Soltysi wsi: Radzików Oczki, Czepielin Kolonia, Płosodrza, Leśniczówka, Ptaszki, Wólka
Biernaty, Ogrodniki, Suchodół Wielki, Rogóziec, Wólka Soseńska, Pióry Pytki i Ostoje -
otrzymują 9%;

  

W pozostałych miejscowościach sołtysi otrzymuja 8%.

  

  

  

d. o przystąpieniu do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
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Miasta Mordy
  

Zmiana dotyczy działek położonych przy ulicy 8 Dywizji WP.

  

{mp3}16uchwaly4{/mp3}

  

  

  e. zmiany Miejsko – Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych na 2012 rok.
  

Zmiana dotyczy głównie budżetu Komisji – z funduszy tych finansowane będzie wydawanie
gazetki Towarzystwa Przyjaciół Mordów.

  

W dyskusji udział brali : Pan J. Orzełowski, Pani E. Zadrożniak

  

  

{mp3}16uchwaly5{/mp3}

  

  

Taki budżet był wcześniej:

        

Realizacja zadania.
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Kwota.

  

Osoby odpowiedzialne.

  
    

1.Wynajem sali na prowadzenie świetlicy socjoterapeutycznej.

  

7.920,00 zł

  

Miejsko-Gminna Komisja

  
    

2.Wynagrodzenie pracownika prowadzącego świetlicę.

  

7 800,00 zł

  

Miejsko-Gminna Komisja

  
    

3.Zakup środków czystości do świetlicy.

  

280,00 zł

  

Miejsko-Gminna Komisja
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4.Zorganizowanie wypoczynku letniego dla dzieci i młodzieży z rodzin patologicznych.

  

8.400,00 zł

  

Pełnomocnik Miejsko-Gminna Komisja

  
    

5. Przymusowe leczenie odwykowe.

  

1.000,00 zł

  

Miejsko-Gminna Komisja

  
      

  

  

  7. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej za rok 2011.
  cz. 1 Podsumowanie dotychczasowej kadencji.
  

Na początek sprawozdania burmistrz zademonstrował prezentację multimedialną ukazującą
dorobek gminy w latach 2011-2012 oraz działania burmistrza praktycznie od początku kadencji.
Prezentacja bogato dokumentowana zdjęciami.
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W trakcie prezentacji burmistrz zapowiedział termin festynu „Słoneczne Lato". Odbędzie się on
w pierwszą niedzielę lipca tj. 1 lipca 2012.

  

{mp3}16podsumowanie1{/mp3}

  

  cz2. dyskusja
  

Pan Jarosław Orzełowski pytał o losy dwóch uchwał :

    
    -  dlaczego rozwiązano umowę użyczenia budynku po byłej szkole w Radzikowie Stopkach; 

    -  o sytuacji z dzierżawą Domu Pomocy Społecznej w Ptaszkach;  

  

  

{mp3}16podsumowanie2{/mp3}

  

  

  8. Sprawy różne.
    
    -  Pan Bartłomiej Dmowski – pytanie o sytuację związaną z urządzaniem boiska w
Czołomyjach; - dyskusja;   
    -  Radny Orzełowski – o budżet na boisko w Czołomyjach;  
    -  Radna Zadrożniak – o urządzenie placu zabaw w Mordach; koszty przewozu ziemi z
Czołomyj;   
    -  Radna Hawryluk – o konkursie na wycinkę 29 drzew w miejscowości Głuchów; o komisję
i rokowaniach przy sprzedaży szkoły w Wojnowie;   
    -  Radny Grzegorz Radzikowski – o remont drogi Stok Lacki- Olszanka (pytanie do radnego
powiatowego)   

 12 / 14



XVI sesja Rady Miejskiej (aktualizacja zakończona)

Wpisany przez j.boro
czwartek, 29 marca 2012 22:22 - Poprawiony wtorek, 03 kwietnia 2012 09:10

    -  Pan Marek Gorzała – Droga Stok Lacki – Olszanka została przespana w przedniej
kadencji(...)Pan starosta już zapomniał co mówił na zebraniu wyborczym w Radzikowie.
 
    -  Pismo Dyrektora Gospodarki Komunalnej o koniecznych zakupach sprzętu;  
    -  Radny Radzikowski i Orzełowski – sprzedaż złomu z bazy ZGK;  

  

{mp3}16rozne{/mp3}

  

  

  

  9. Zakończenie obrad XVI sesji Rady Miejskiej.
  

  

{mp3}16zakonczenie{/mp3}

  

  

    ŻYCZENIA RADNEGO MARKA GORZAŁY
  

  

{mp3}gorzala{/mp3}
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od 30 marca
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